
Zápis z jednání školské rady ze dne 25.10.2018

Přítomni dle prezenční listiny.

Program:

1. Ustanovení školské rady pro školní rok 2018-2021

2. Volba předsedy školské rady

3. Schválení výroční zprávy pro školní rok 2017-2018

4. Diskuse

Členové jmenovaní zřizovatelem:

Ing. Markéta Tvrdá

Ing. Radka Londýnová

Andrea Hruzíková

Členové zvoleni rodiči a zákonnými zástupci žáků:

Mgr. Tereza Konečná

Martina Bednářová

Marie Joslová

Členové zvoleni pedagogickými pracovníky ZŠ:

Mgr. Lenka Martinková

Mgr. Petra Neshodová

Mgr. Jitka Švidrnochová

Předsedkyní školské rady byla zvolena Ing. Radka Londýnová.

Všichni členové školské rady byli seznámeni s výroční zprávou ZŠ pro školní rok 

2017-2018. Výroční zpráva byla schválena 8 hlasy. 

Ředitel školy informoval školskou radu o schválených a připravovaných projektech 

financovaných z fondů EU – byly podány žádosti o dotaci na vybudování dílen a 

zajištění bezbariérovisti v prostorách školy.

V současné době se buduje v obci kanalizace a bude napojena i škola. Nyní 

probíhají výkopové práce v areálu školní zahrady a blízkém okolí. 



Škola byla oceněna za svůj přístup k ekologii, za výrazný pokrok v oblasti s 

nakládáním s odpady a s tím spojenou osvětou.

V soutěži „Ekologická škola v Moravskoslezském kraji“, kterou vyhlásil MSK, získala 

ocenění „SKOKAN ROKU“.

Ve Velké Polomi 25.10.2018 Ing. Radka Londýnová


